
Referat menighetsrådsmøte 26.01.21 

Til stede på Teams: Tarjei Løvik, Roald Martin Syrstad, Bjørn Blokkum, Mariann Steinsvoll, 

Renete Eid, Gerd M. Åmot, Britt Langås, Kristin Åmot (ref). 

Forfall: Eva Fuglstad 

3/21: Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 Godkjent med følgende tilleggssaker: 

- Menighetsbladet Helg i bygda – den økonomiske situasjonen 

- Etablering av arbeidsutvalg i MR 

4/21: Fraskrevet seg verv i menighetsrådet 

Mari Fredriksen Lien har skriftlig fraskrevet seg vervet i MR. Dette tas til følge. 

Anne Line Ludefall har hittil ikke møtt på møter, er kontaktet på e-post, men det er 

ikke blitt besvart. Anne Line Ludefall anses som ikke medlem og dette tas til følge. 

Mariann Steinsvoll rykker av den grunn opp fra 3.varamedlem til fullverdig medlem 

av menighetsrådet. 

Eva Fuglstad har pr. telefon bedt om fritak fra verv i MR. Dette tas til følge og Eva 

Fuglstad er ikke lenger medlem av MR. Kristin Åmot overtar som sekretær. 

Bjørn Blokkum og Merete H. Åmot har innehatt verv som varamedlemmer i 

Fellesrådet. De ønsker begge å fortsette som varamedlemmer og Mariann Steinsvoll 

foreslås som ny representant i Fellesrådet. Mariann tar ikke stilling til dette nå og 

ønsker at saken tas opp igjen på neste møte. 

5/21: Nytt medlem i menighetsrådet – Idar Sunnset 

Roald Martin Syrstad har spurt Idar Sunnset om å bli nytt medlem i menighetsrådet. 

Konklusjon: Saken gis tilslutning og Idar Sunnset er nytt medlem i MR. 

6/21: Planlegge årsmøte 2021. 

Det foreslås at møtet utsettes til høsten grunnet koronasituasjonen. Årsmøte settes til 

21.03.21. Møtet vil bli avholdt hvis smittevernreglene tilsier det. Ny vurdering vil bli 

gjort på neste møte.  

7/21: Orientering om trehogst rundt kirka 

Bjørn Blokkum orienterte om arbeidet med hogst på kirkegården. Det er felt 6 trær og 

Sturla Estenstad har deltatt i arbeidet. Det vi bli sendt regning til kasserer. 

Arbeid med stubbfresing vi bli foretatt til våren. 

8/21: Konfirmantene 2021 – sosial aktivitet 

Årets konfirmantleir er avlyst og MR ønsker å bidra til sosial aktivitet og samling 

utendørs for årets konfirmanter. Skytterlaget stiller området rundt skytterbanen til 

rådighet. Det foreslå ulike aktiviteter som isfiske, skyting, aking, bålbrenning og andre 

uteaktiviteter. Tarjei informerer konfirmanter og foreldre/foresatte.  



Aktuelt at det settes av 3 lørdager til disse aktivitetene. Kommer tilbake til nærmere 

tidspunkt. 

9/21: 50 og 51 års konfirmanter 

På grunn av smittevernregler ble fjorårets 50 års konfirmantfest utsatt. Det foreslås at 

fjorårets 50 års konfirmanter markeres med fest 29. august og årets 50 års 

konfirmanter feires 12. eller 19. september. 

10/21: Eventuelt: 

Menighetsbladet Helg i bygda. Bladet går med underskudd og det er bedt om 

økonomisk støtte fra alle MR i soknet. Det arbeides også med å eventuelt digitalisere 

bladet for å redusere utgifter. Hølonda menighetsråd vil bidra med støtte dette året 

tilsvarende annonsepris.  

Konklusjon: MR støtter Helg i bygda med kr. 2500,- for dette året. Saken tas opp på 

nytt neste år om den økonomiske situasjonen for bladet er den samme.  

Etablering av arbeidsutvalg. Det er fra før etablert arbeidsutvalg bestående av leder, 

nestleder og prest. 

Urnelund: Fellesrådet arbeider med urnelund på Hølonda kirkegård og det er avsatt 

midler til dette. 

Nye kirkeverter er satt opp for kommende gudstjenester og Tarjei oppdaterer 

gudstjenesteplanen. 

Neste møte: 02.03.21, kl. 18.00 på Teams. Tarjei kaller inn. 

 

 


